
Hoe lang ben je al actief binnen de 
VVBAD?
Ik ben vrij nieuw in de sector en pas sinds 
eind 2009 actief bij de VVBAD. Aangezien 
ik pas begin mei 2008 bibliothecaris van 
de Openbare Bibliotheek Kortrijk ben, 
had ik nood aan het uitbouwen van een 
netwerk in de bibliotheekwereld en het 
culturele werkveld. Via de VVBAD kwam 
ik in contact met diverse bibliothecaris-
sen en leerde ik wat er leefde in de sec-
tor. Dit was voor mij de ideale manier om 
via collega-bibliothecarissen de nodige 
expertise te ontwikkelen. 

Op welke vlakken ben je vooral actief?
In Kortrijk zijn we volop bezig met de 
verfijning van ons concept van de ‘biblio-
theek van de toekomst’, een beleefbiblio-
theek waar naast het luik levenslang leren, 
de beleving centraal zal komen te staan. 
Ik ben er stellig van overtuigd dat samen-
werken met andere actoren, zowel cultu-
rele organisaties als de (kunst)onderwijs-
sector, voor een breder draagvlak en een 
andere dynamiek zorgt. Dit was immers 
ook de bedoeling van het Decreet Lokaal 
Cultuurbeleid, niet?

Welk thema ligt je na aan het hart?
De vele uitdagingen voor de openbare 
bibliotheeksector volg ik met grote aan-
dacht, vooral het hele vraagstuk rond 
visieontwikkeling. Welke rol kan een 
openbare bibliotheek voor de gemeen-
schap spelen in een steeds verder digitale 
wereld en welke impact heeft deze evolu-
tie op de jobinhoud en de competenties 
van bibliotheekmedewerkers? 

Op welke verwezenlijkingen ben je trots? 
Ik ben nog niet zo lang actief binnen de 
bibliotheeksector, dus van grote verwe-
zenlijking kan ik nog niet spreken. Dat 
zou naar mijn aanvoelen ook ongepast 
zijn. 
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De plannen voor een nieuwbouw voor de 
nieuwe Openbare Centrale Bibliotheek in 
Kortrijk, onze BIBLLL, laten ook nog even 
op zich wachten. Maar dit wil niet zeg-
gen dat wij stilzitten en afwachten. De 
Openbare Bibliotheek van Kortrijk was 
bij mijn aankomst aan het experimente-
ren met Web 2.0-activiteiten. De keuze 
om hierop in te zetten en dit als belangrijk 
extern communicatiemiddel te gebruiken, 
is niet ongemerkt gebleven. Ik ben dan ook 
enorm trots dat ons team eind vorig jaar 
de prijs van de vakjury heeft gewonnen op 
de Vlaamse Bib Web Awards. Een duide-
lijk signaal om hierin verder te investeren. 

Wat haal je er voor jezelf uit, zowel per-
soonlijk als professioneel?
In de inkomhal van onze bibliotheek staat 
in grote letters “de wereld van verwonde-
ring” te lezen. Al vanaf mijn eerste werk-
dag in de bibliotheek sta ik met verwonde-
ring, of beter met bewondering, te kijken 
naar de sector. Een bibliotheek is inder-
daad heel wat meer dan een winkel waar 
je boeken kan lenen en waar je in stilte 
kan lezen. De expertise, de omgang met 
klanten, de raakvlakken met onderwijs en 
welzijn, een hefboom voor integratie… Ik 
kan er maar niet genoeg van krijgen!

Ook de uitdagingen en de snelle veran-
deringen van de sector zelf, boeien mij 
enorm. De bibliotheeksector is bovendien 
een sector die zichzelf durft in vraag te 
stellen. Voor mij is het duidelijk dat in een 
wereld waar we verdrinken in informatie 
en hunkeren naar kennis, de bibliotheek 
een belangrijke rol te spelen heeft. De 
talloze investeringsprojecten in nieuwe 
bibliotheken onderschrijven dit enkel 
maar. 

Wat zou je in de toekomst nog graag wil-
len doen binnen de vereniging?
Het zou ongepast zijn, gezien mijn 

beperkte ervaring in de sector, om onmid-
dellijk grote veranderingen aan te kondi-
gen. De vereniging is immers voor veel 
collega’s een gevestigde waarde. De 
VVBAD moet een vinger aan de pols blij-
ven houden in een snel veranderende 
maatschappij. Dit kan alleen door mede-
werking van mensen uit het werkveld, 
bibliothecarissen en informatiedeskun-
digen. En met een open geest natuurlijk.

Aan de andere kant zullen de veranderin-
gen zich sowieso opdringen door techno-
logische, maatschappelijke en socio-eco-
nomische evoluties. De resultaten van de 
Participatiesurvey van 2009 in opdracht 
van de Vlaamse Overheid zijn hiervan een 
voorteken. De openbare bibliotheek zal 
volgens mij genoodzaakt worden om nog 
intenser met andere partners samen te 
werken. Een uitdaging waar volgens mij 
ook de vereniging de komende jaren zal 
voor staan. 

Hoe heb je de vereniging zien evolueren? 
De vereniging streeft de laatste jaren 
naar een dynamischer en moderner 
imago. Meta, tijdschrift voor bibliotheek 
& archief is een duidelijke stap in die rich-
ting. Het zou leuk zijn moest deze dyna-
miek een aantal geïnteresseerde collega’s 
over de streep halen om actief mee te 
werken en zo een bijdrage te leveren aan 
de sector. Dit is dus een warme oproep 
naar geïnteresseerde collega’s…!

Wat heeft de vereniging volgens jou al 
kunnen verwezenlijken? 
De organisatie van Informatie aan Zee en 
de verschillende studiedagen zijn vaste 
waarden. De VVBAD wordt ook als gede-
gen gesprekspartner op beleidsniveau 
betrokken. De competentieprofielen, en 
nog recenter de bijdrage bij het tot stand 
komen van het Archiefdecreet zijn hier 
een duidelijk bewijs van. (JH) 

"VOOR MIJ IS HET 
DUIDELIJK DAT IN 
EEN WERELD WAAR 
WE VERDRINKEN 
IN INFORMATIE EN 
HUNKEREN NAAR KENNIS, 
DE BIBLIOTHEEK EEN 
BELANGRIJKE ROL TE 
SPELEN HEEFT."
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